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Møtereferat 
Til stede: 

 

 

 

 

 

 

 

Forfall: 

Trine Hvamb 1. trinn (vara) 

Hilde Gran  2. trinn (leder) 

Mona Haraldsen 3. trinn (vara) 

Ida Wangen Garli 4. trinn (referent) 

Ida Bergstrøm 5. trinn 

Henrikke Tvedt 6. trinn  

Truls Larsen, rektor 

 

Tom Hellebø 7. trinn 

 

 

Neste møte: Dato er foreløpig ikke fastsatt  

 

INFORMASJON FRA REKTOR  

Koronasituasjonen: Det er fremdeles noe smitte på skolen, men det gir ingen store problemer 

med bemanning.  

Gymsal i Gildehallen: Oppmerking av gangsone skal være planlagt utført i løpet av inneværende 

uke. Et eksternt firma skal ha gjort målinger av inneklimaet, de venter på resultatene av disse.  

3. trinn har begynt med svømming, det gir mulighet for at 6. trinn kan overta deres tid i hallen 

på onsdager.  

Avdelingsleder 4.-7. trinn: Arne er fremdeles utlånt til stilling som konstituert rektor på en 

annen skole.  

Jod-tabletter: Det er sendt ut samtykkeskjema til alle skolens elever i tilfelle en atomhendelse. Se 

mer informasjon på skolens hjemmeside.  

Kvalitetsoppfølgingsmøte: Dette er siste år med nåværende opplegg. Skolen, elevråd, FAU og PPT 

ser årlig på hvordan skolen har arbeidet mot kommunens standard for læring og læringsmiljø. FAU 

får en kort undersøkelse for å kunne uttale seg på vegne av foreldrene.  

Fotografering: Det tilbys fotografering til 1. og 7. trinn, på samme måte som tidligere år.  

 

SAKER FRA TRINNENE 

Supernytt og andre tv-programmer: Med alt som foregår i Europa for tiden, er det ekstra viktig 

at lærerne har sett gjennom slike programmer før de vises til elevene. Det må være voksne til 
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stede når dette vises, og det må være en ramme rundt for samtale og spørsmål mellom elever 

og lærere. Rektor tar dette opp med lærerne.   

Helsesykepleier: Vi har nok en gang fått ny helsesykepleier, hun skal etter planen være på 

skolen to dager i uka. Det har vært mange endringer i bemanning de siste årene, vi krysser 

fingrene for at det kan bli mer stabilitet fremover.  

Oppfølgingssaker:  

17. mai: Foreldre fra 4. og 5. trinn er spurt om å stille til årets 17. maikomite. Flere har allerede 

sagt ja, og komiteen vil starte planleggingen så snart som mulig.  

SFO: Skjermtid. Dette er tatt opp med SFO og blir fulgt opp.  

 


